
The Best Lifestyle Ever
Bila kita hidup kat dunia ni apa yang paling utama sebenarnya?

Adakah sebab jawatan?

Adakah sebab gaji yang banyak?

Adakah sebab mesti ada kereta untuk mudah bawa keluarga?

Mesti ada motor yang mudah untuk g pasar?

Tak kan? Sebagai orang Islam, ada lagi yang lebih penting dari
semua ini iaitu kehidupan di akhirat.

Syurga ke neraka kita masuk ni?

Jangan terlampau mengejar dunia, nak pangkat besar, nak gaji
besar, nak kereta import, nak rumah lawa, nak isteri cantik,
isteri orang pun nak, nak itu nak ini yang semuanya memang
total untuk dunia.

Kebahagian dunia sahaja..

Ingat  lah,  kita  hidup  didunia  ni  sangat  sangat  sementara
sahaja. Banding dengan di akhirat. Memang lah satu hari nanti,
kita akan masuk syurga juga sebab kita masih lagi Islam. Tapi
masalahnya nak menanggung azab dineraka tu siapa sanggup?

Baru baru ni, tular satu kes bunuh di Pam Minyak kat Johor,
sorang laki kene bunuh + pukul + tikam lagi sebab melawan
masuk  kereta.  Lepas  tu  dilanggar  pulak  dengan  kereta  2x.
sampai termasuk bawah kereta. Dan bila kereta tu bergerak,
kita akan nampak badan orang yang kena langga tu berpusing nak
menunjuk badannya sudah digilis. Dan memang mangsa mati.

Orang sekililing rasa apa?

Kejam? Takut?
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Tahu tak? Bila kita masuk neraka apa yang malaikat buat kat
kita? Besi masuk ikut mulut keluar ikut lubang dubur tao..
MasyaAllah, siapa yang sanggup tahan ni. Kat mana amalan kita
sekarang ni, mampu ka kita masuk syurga.

Hukuman paling ringan pun bila dipakaikan kasut terompah dari
neraka, menggelegak isi otak.

Macam mana ni? Macam mana kita nak hadapi ni?

Tiada siapa yang sanggup.

Anak bini kita kena pula macam mana.

Itu sebab tugas suami, bukan sekadar nak zahirkan rezeki batin
sahaja. Tapi yang paling utama ialah bawa semua ahli keluarga
masuk syurga.

Tapi…

Bukan maksud saya

Beli kereta mewah tu salah

Beli motor itu salah.

Ada rumah itu salah..

Gaji  besar  itu  salah,  pangkat  besar  itu  salah..Dunia  itu
salah…

Cuma jangan jadikan ia yang paling utama. Jangan fikir, wah
aku mesti dapat kan gaji yang besar. Aku mesti nak kaya..

Ini yang salah

Sebaliknya, cuba fikir aku kaya, nak cari duit lebih supaya
aku lebih mudah mencari pahala. Kalau orang lebih memerlukan
aku boleh bagi.

Ini yang kita nak.



Masa pun, jangan terbuang begitu sahaja.

Kita  solat  berapa  kerat  ayat  yang  kita  faham?  Bismillah
sahaja?

Cuma cari makna duduk antara dua sujud, dan faham kan. Punya
lah besar maknanya, punya lah rendah diri ucapan nya pada
Allah. Tapi berapa ramai kita yang ucap sambil ngantuk sahaja?

Berapa ramai dari kita yang bila diucap langsung tiada apa.
Seolah olah kata kata biasa sahaja.

Cuba  faham  bahasa  arab.  Cuba  selami  sejarah,  para  anbia.
Sahabat sahabat nabi.

Masa  zaman  rasullullah  dulu,  pernah  ada  satu  Yahudi  ni
menganggu seorang perempuan Islam di pasar yang turut juga
menjual  barang  di  pasar  yang  sama.  Bila  Yahudi  ni  ganggu
dengan mengikat kainnya kalau tak silap saya. Terlucut lah
sikit pakaiannya.

Masa tu si perempuan ni jerit minta tolong. Tapi pasar tu
pasar Yahudi. Orang islam kurang.

Nak dijadikan cerita ada satu orang hamba Allah yang turut
beragama Islam.

Dia datang, dan dia pukul laki Yahudi ni sampai mati.

Dan  akhirnya  Laki  islam  ini  pula  mati  dipukul  oleh  orang
Yahudi di pasar tu.

Bila peristiwa ini sampai ke Rasullullah tahu apa Rasulluah
buat apa?

Korang mesti terkejut. Siapa yang tak tahu kisah ini, cuba
cuba lah cari.

Moralnya, bagaimana jaga dan sensitifnya Rasulluah terhadap
Islam. Tapi kita sekarang? Apa yang berlaku di Palestin kita
langsung tiada rasa apa apa. Tak ada setitis sedih pun kita



rasa.

Saya bukan pandai sangat cakap agama. Cukup sekadar apa yang
saya boleh faham kan isteri saya sudah cukup memadai..

Mana yang berlagak kuat, sombong angkuh. Cuba tengok cara
Saidina  Umar  pimpin  Islam  dulu.  masyaAllah,  sangat  lah
menabjubkan. Tapi kita? Baru sikit dah berlagak.

Nabi Isa pernah tumbuk Malaikat sebab nak tarik nyawa dia?
Kita tumbuh budak form 4 pun dah berlagak. Kononnya samseng.
MasyaAllah..kita  ni  teruk,  kalau  esok  kiamat.  Kita  semua
confirm masuk neraka tau…

Kita  kena  banyak  dengar  kisah  sahabat,  baru  ego  dan  rasa
rendah diri tu ada..InsyaAllah

Saya bukan nak nasihat kan siapa, siapa lah saya. Saya bukan
ustaz, tapi insyaAllah ia sesuatu yang kita semua kena ingat
ingat kan…

Jangan kehidupan dan kesibukan dunia menganggu amalan yang
kita nak kumpul bawa keakhirat..

Assalamualaikum…

KAIS SEBULAN, MAKAN SEBULAN
Pernah tak duit tak cukup hujung bulan?

Pernah tak, duit kat dalam bank tu kurang daripada 50 ringgit?

Bukan senang nak keluarkan duit bawah 50 ni.

Punya la bersorok badan jangan bagi orang nampak.
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Kononnya takut orang curi password. Padahal malu sebab duit
keluar sekeping je..haha

Saya nak tulis ni pun rasa malu..kiki

Duit bawah 50 ni.. Bila nak dikeluarkan, jenuh lah nak mencari
mesin atm yang boleh keluar 20 20 atau 10 10. Rasanya sekarang
10 10 dah tak ada dah.

Kadang kadang sanggup patah balik, cari mesin atm yang jauh
sebab mesin atm yang biasa kita guna ramai orang..

Haha haha..

Kononnya macam cerita pengalaman atau nak mengata orang lain
ya. Padahal duk cerita pasal diri sendiri ni.

Sedih nya sangat tau..

Lagi sedih PLUS geram, time time ni lah tiba tiba ada makhluk
Allah yang minta derma pula. Pernah satu hari tu, ada hamba
Allah yang duk jalan tempang. Kaki kencing manis kot. Minta
duit sebab anaknya sakit.

Minta dalam 20 30..

Adui..aq pun tak cukup hujung bulan ni ( dalam hati )

Saya percaya, masalah ni. Memang ramai yang alami. Sedar tak
sedar sahaja. Tambah lagi time student kan. Tak yah cakap
student, time koje pun ada. Lari bajek punya pasal.

Awal bulan, kemain bangga lagi keluarkan duit ratus ratus.

Buat sampai tebai dompet tu…

Bulan kemain gelojoh lagi pergi sana, pergi sini. Beli itu,
beli ini. Hujung bulan, malu nak cucuk duit.

Ini sebenarnya, memang dah separuh dari hidup.

Allah nak kita sentiasa bersyukur.



Supaya  kita  beringat.  Dan  bila  ada  orang  lain  nak  minta,
jangan perli. Jangan mengata. Sebab kita pun pernah macam tu.
Walaupun pakaian elok. Pakaian cantik, kerja ada. Orang yang
minta duit kat kita tu lagi teruk pakaiannya kan.

So kena sentiasa beringat.

Nak tahu tak? Wife saya dari Kelantan. Punya la beza orang kat
kelantan dengan orang kat negeri lain tau. Pernah dulu, saya
nampak, pakcik yang jual keropok jalan kaki, duk masuk kedai
dari satu kedai ke kedai yang lain.

Berapa banyak yang beli? Boleh kata tiada yang beli kan?

Tak nak lah. Malas nak masak sebab mentah lah. Macam macam
alasan.

Ceritanya sekarang, dia bukan nya nak sangat kita kenyang
dengan keropok tu. Asalkan dia dapat duit untuk si penjual ni
kenyang sudah lah.

So banding kat Kelantan tu. Masa tu saya pergi makan kat
Kopitiam Kita, Kota Bharu. Rasanya korang tau kan Kopitiam
Kita tu.

Ini dia gambarnya Kopitiam Kita



Boleh kata 2 3 orang yang beli keropok pakcik tu tau. Dan
paling saya terkejut, orang cina pun beli.

So fikir fikir kan lah. Bukan niat nak mengata, Cuma kita
mesti mesti mesti mesti sentiasa dalam keadaan bersyukur.

ada banyak lagi gambar Kopitiam Kita tu, sebab memang famous.
makanan sedap. Total pelbagai jenis masakan Kelantan. boleh
tengok kat Google Image ni..
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Dulu, saya kerja gaji RM 100 sahaja sebulan. Pastu pernah 600
sebulan. Untuk bulan seterusnya, sepatutnya BOS tunggu lagi 2
bulan baru naik gaji. Tapi awal sebulan dia naik sebab bulan
tu kerja teruk lah pulak. Lagi pula bulan Feb. hari sikit, so
gaji pun sikit.

Tapi bos cina saya punya baik hati naik kan. Syukur. Ada lah
dalam 700 lebih time tu. Tahun 2011 kot.

Sekarang, tahun 2017. Nak masuk 2018. RM 4000 sebulan, saya
bukan satu masalah untuk dapat.

Dengan wife saya lagi kerja kerajaan, gaji pun dalam 4k juga.
Syukur..

dulu dapat BRIM. sekarang tak dapat dah..

Sangat sangat saya bersyukur…syukur yang dapat gaji 4k lah
ya..bini pun koje. yang tak dapat BRIM tu saya tak syukur…

Saya  tak  ada  apa  pun,  nk  kongsikan  dalam  artikel  ni
sebenarnya. Cuma saja nak kongsi hal ni. Ada la terasa sedih
sikit..kalau orang lain, dah update status facebook dah macam
ni ya. Tapi saya segan..so saya update blog..haha

Assalamualaikum…



MLM Yang Jenis Nya Haram
Alhamdullillah, hari ni saya happy. Saya dah lama dah rasa
benda  ni  haram.  Tapi  tak  berani  lah  nak  kata  hkum  haram
memandangkan saya ni siapa.

So kalau orang orang tanya, saya hanya boleh cakap tak elok
atau tak cantik sahaja.

Tapi baru tadi. Alhamdullillah, masa tengah dengar ceramah
Ustaz Azhar Idrus, beliau ada cakap hukumnya perniagaan yang
seperti ini adalah haram.

Perniagaan yang macam mana?
Sebenarnya benda ni sudah dikupas oleh Ustaz Zaharuddin, tapi
saya  terlepas  referrence  nya.  Yang  mengatakan,  kalau  kita
berniaga  duit  tak  boleh  didagangkan  untuk  dapatkan  semula
duit. Kiranya beli, duit untuk dapat duit. Dagang duit untuk
dapat duit. Yang merujuk pada Forex. So hukum nya haram.

Lagi  yang  kedua  dari  ketiga,  sebelum  kita  pergi  pada
penerangan Ustaz Azhar Idrus. Ada lagi sorang ustaz ( saya
sudah lupa nama ) cakap:

Kalau MLM, kaut keuntungan sekadar daripada wang pendaftaran
orang baru. Atau pun focus keuntungannya lebih kepada kalau
dapat orang bawah lagi diutamakan. Hukumnya pun HARAM

Walaupun sistem MLM ini ada PRODUK.

Baca elok elok ya.

Saya ulang sekali lagi.

MLM jadi tak haram atau betul hukumnya, bila ia utamakan
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produk.

Dan  walaupun  produknya  ada,  tapi  seperti  tak  diutamakan,
margin keuntungan lebih pada nak beri focus pada pendaftaran
baru.

HUKUMNYA HARAM….

Hati hati ya..di Malaysia, terlampau banyak macam ni.

Terlampau banyak sangat yang menipu. Dan bila orang nasihat,
masing masing akan melenting sebab kacau periuk nasi diorang.

FOREX pun sama. Ustaz dah cakap terus terang haram. So bawak
bawak la mengucap. Tak baik, ustaz cakap benda tu bukan untuk
dia. Tapi untuk kita diakhirat nanti. Ni korang dengan berani
nya kutuk Ustaz tu pula. Adoi….

Makin  lama  memang  makin  berani  +  teruk  masyarakat  kita
sekarang.

Itu sebab, dalam blog sayashare.com saya ni. Mula nya plan nak
sembang tips cari kerja dan kewangan. Tapi ada elok nya, saya
buat lagi satu kategori, ‘Agamaku‘ memandangkan, dalam setiap
topik apa sekali pun. Kita tak boleh lari dari berlandaskan
agama.

Ok. Setel dekat dua pendapat. Pendapat seterusnya dari Ustaz
Azhar Idrus sendiri.

Rasanya tak sesuai juga kalau saya cakap ‘pendapat’. Sebab
ustaz ni pun bukan cakap dari hati sendiri. So lebih tepat
kalau klas kan ia sebagai ‘hukum’.

Dan untuk Ustaz Azhar Idrus

https://www.youtube.com/watch?v=sofaMFuw-gc 

yang elok dengar semua. Tak lama pun, dalam 20 minit sahaja.
Banyak lagi bahagian lain yang Ustaz cover. Tapi kalau memang
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nak terus dengar pada focus kita dalam artikel ni, anda boleh
terus pergi ke minit 10.06

Dan Kesimpulannya.
Buat sapa sapa yang internet slow. Ini saya ada kongsikan apa
yang Ustaz Azhar Idrus cakap.

Kalau ambil keuntungan hasil daripada pendaftaran orang, bagi
dengan dekat orang bawah. Orang atas pun dapat. ini bukan
bisnes namanya, hukum nya HARAM

Ini pendapat saya pula..

Sekarang  cuba  fikir  elok  elok.  Keuntungan  diraih  daripada
pendaftaran cari orang sahaja. Sudah la macam tu pula, lepas
tu orang atas pun dapat sekali tanpa apa apa sebab.

Kalau ada yang kata, diorang layak dapat sebab selalu ajar
anda, bagi follow up semua. So diorang layak dapat, bagi saya
itu semua BODOH.

Mindset  pun  sudah  jadi  problem  sebab  dah  jadi  redho
diperlalukan  macam  tu.

Tak semene mene sahaja.

Perasan tak, dekat facebook. Salau ada yang jenis jenis macam
ni.

Derma10, derma20. Cari orang orang derma 20, dalam 5 orang
kita dapat sikit. Sistem software yang jalan kan MLM tu dapat
sikit. Ini pun lagi satu kepala bana.

Saya pun tak faham lah kenapa ada orang nak buang masa dengan
benda ni. kesian, kawan sendiri sebenarnya tu. kang cakap
kang, gaduh pula. So cakap dekat blog sahaja lah.

Hati hati lah..

Oh ya. Saya buat bisnes online sejak dari 2008. So saya boleh



kata tersangat tahu dengan online marketing ni macam mana.

So, saya bebas untuk anda soal dan tanya pendapat mana mana
bisnes yang anda rasa macam nak join.

Email saya, nanti saya akan reply..

Saya tak berat sebelah tau. Saya pun langsung tak promote apa
apa bisnes saya kat blog ni pun. Blog ni saya buat khas untuk
beri pendapat, pandangan saya….

Boleh email saya, nanti saya reply…

OK lah. Saya rasa itu sahaja.

Harap anda semua lebih jelas.

INGAT!!! Nak bagi makan anak bini ni bukan sekadar duit sahaja
pikir. Sumber duit pun kena tahu juga…

PINJAM 3MINIT UTK BACA NI
Salam, saya dapat petikan ni daripada kawan di whatsapp. Jadi
ada eloknya kalau saya share nya juga di blog saya ni.

1. Org yg tak solat akn banyak masalah, tidak tenang, cpt
marah susah nk terima kenyataan dn selalu nmpk salah orang
lain.
– USTAZ AZHAR IDRUS..

2. Walaupun ayah kita penagih dadah sekalipun, bila dia suruh
solat, kita sebagai anak WAJIB tunaikannya.
– Ustaz Kazim Elias..

3. Tidak solat punca utama penceraian dalam rumahtangga? “Jaga
solat…Insyallah bahagia…”
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– Ustaz Don Daniyal..

4. Selalulah Solat berjemaah walau payah macam mana pun, boleh
jadi jemaah itu dapat menampung pahala berlipat ganda.
– Datuk Ismail Kamus..

5.Kalau kita sakit jgn takut utk solat , at least kalau mati ,
mati dalam solat
– ustaz haslin baharin..

6. Selepas solat jangan tergesa-gesa bangun, baca Subhanallah
33,  Alhamdulillah  33,  Allahuakbar  33,  doa  kemudian  baru
bangun”
– Al-Habib Ali Zainal..

7. Kalau orang yang solat pun belum tentu masuk Syurga, apatah
lagi orang yang meninggalkannya.
-TG Syeikh Nuruddin Marbu Al-Banjari Al-Makki..

8. Jagalah solat anda. Kerana solat itu adalah hubungan antara
Allah dengan hambaNya”
– Sheikh Abdullah Jahaf…

9. Menjaga solat boleh membersihkan dalaman kita. Puasa juga
boleh membersihkan jiwa seseorang.
-Ustaz Dasuki Rani..

10. Jgn cakap:”Pergi solat.Kalau tak,masuk api neraka!”Tapi
cakap:”Jom  solat,Nanti  kita  masuk  SYURGA  ALLAH  sama2
ya.InsyaAllah
– TG Harun Din”..

11. Kalau dalam solat tak dapat ingat Allah, mana mungkin luar
solat mampu ingat Allah.
-Ustaz Pahrol…

Rasulullah bersabda,
Barang siapa menyampaikan satu ilmu saja dan ada orang yang
mengamalkan,  maka  walaupun  yang  menyampaikan  sudah  tiada
(meninggal dunia) dia akan tetap memperoleh pahala.
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